
Motie

Raadsvergadering gemeente Nijkerk 3 november 2022

Volgnummer: 2a.1 Status: Aangenomen (unaniem)

Onderwerp: Aanpak overlast station Hoevelaken

We stellen vast dat:
1. Er al langere tijd sprake is van ervaren overlast op en rondom station Hoevelaken.
2. Recent zich incidenten hebben voorgedaan, waarbij niet alleen schade is aangericht aan 

eigendommen, maar ook de veiligheid in het algemeen in gevaar is gebracht.  
3. Deze incidenten niet op zichzelf staan, maar onderdeel zijn van een reeks incidenten, 

waarbij sprake is van o.a. diefstal en beschadiging van fietsen, diefstal van onderdelen 
van auto’s en beschadigingen van auto’s en andere voertuigen.

4. Er al gedurende langere tijd sprake is van bovengenoemde problematiek.
5. Deze problematiek ertoe leidt dat het bereiken van het station met de fiets ontmoedigd 

wordt.

We hebben gedacht aan en houden rekening met:
1. Het feit dat er reeds eerder aandacht is gevraagd voor deze problematiek, en er een 

onderzoek uitgevoerd wordt naar de mogelijkheid van camerabeveiliging op het station 
Hoevelaken, waarvan de raad uiterlijk eind 2022 over de resultaten geïnformeerd wordt.1

2. Het feit dat het station Hoevelaken zich op het grondgebied van Amersfoort bevindt, en 
de parkeerplaats op Nijkerks grondgebied. 

3. Het college reeds heeft toegezegd om de mogelijkheden te onderzoeken tot het nemen 
van aanvullende maatregelen om de veiligheid op de stations te verhogen, en de 
resultaten van dit onderzoek aan de raad voor te leggen, maar dat de raad hier na 2,5 
jaar nog steeds geen kennis van heeft kunnen nemen.2

4. Er elders in het land samenwerkingsovereenkomsten zijn gesloten tussen o.a. 
gemeenten, NS en de politie om de veiligheid op stations te vergroten.3

5. De gemeente Nijkerk, gezien het feit dat inwoners van Hoevelaken en Nijkerkerveen hier 
veelvuldig gebruik van maken, een verantwoordelijkheid heeft om zich maximaal in te 
zetten om de veiligheid op station Hoevelaken te borgen.

6. Aanvullende maatregelen, anders dan cameratoezicht, op station Hoevelaken op korte 
termijn noodzakelijk zijn om overlast en incidenten tegen te gaan.

1 Zie de beantwoording van de schriftelijke vragen van DLP: Schriftelijke vragen over de veiligheid rondom
station Hoevelaken, 14-09-2022.
2 Zie de beantwoording van de schriftelijke vragen van het CDA: Vraag CDA diefstal en beschadiging van fietsen 
op de stationslocaties, 08-04-2020 en toezegging tijdens raadsvergadering 4-11-2021
3 https://www.zaanstad.nl/mozard/!suite05.scherm1070?mNwb=21455&mNwc=1



We vragen het college:
1. Op een zo kort mogelijke termijn aanvullende maatregelen te treffen om de veiligheid op 

station Hoevelaken te verbeteren.
2. De raad uiterlijk 21 november te informeren over de genomen maatregelen. 
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